
 - 1 - 

 
 REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
           OPĆINA ROVIŠĆE 
            Općinsko vijeće 

 
KLASA: 024-01/22-01/3 
URBROJ: 2103-14-01-22-2 
 
Rovišće, 16. svibnja 2022. 

 
Z A P I S N I K 

 
sa 7. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 16. svibnja 2022. godine u 18,00 sati u 
prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno 10  vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, ANĐELINA DOMINKOVIĆ, SABINA DŽOLAN MARODOLAC, 
IVICA HRGA, JASMIN KOMLJENOVIĆ, MARINA RISEK, JOZO ŠUKAN, IVICA TANJIĆ i ZDENKA 
ŽUŽIĆ. 
  Sjednici nisu bili nazočni MIHAELA MEGLOBA i ROKO PAŠALIJA. 
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, pročelnica 
JUO DANICA BRKIĆ MIKOLČEVIĆ, viša stručna suradnica za financije i računovodstvo u JUO 
SANJA HORVAT, predsjednik Socijalnog vijeća STJEPAN ŠIMUNOVIĆ i TANJA RATKOVIĆ. 
 
  Sjednicu je otvorio predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke, jer je nazočno 10 od 12 
vijećnika.  
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu. Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  
 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 6. sjednice Općinskog vijeća. 
 

2. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2021. 
godinu. 
 

3. Donošenje Odluka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba za 
2021. godinu. 
 

4. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava 
šumskog doprinosa za 2021. godinu. 
 

5. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Općine Rovišće za 2022. 
godinu. 
 

6. Donošenje Izmjena i dopuna Programa javnih potreba za 2022. godinu koji se 
donose uz izmjene i dopune proračuna za 2022. godinu. 
 

7. Donošenje Odluke o odobravanju sredstava za sufinanciranje EU projekta. 
 

8. Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Rovišće za 2021. godinu. 
 

9. Donošenje Etičkog kodeksa nositelja političkih dužnosti u Općini Rovišće. 
 

10. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Etičkog odbora. 
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11. Donošenje Odluke o imenovanju predsjednika i članova Vijeća časti. 
 

12. Donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Rovišće za 2021. godinu. 
 

13. Pitanja i prijedlozi. 
 

 
TOČKA 1. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 6. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Kako nitko od nazočnih nije imao 
primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
 

TOČKA 2. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Godišnjeg izvještaja o izvršenju 
Proračuna Općine Rovišće za 2021. godinu. U dostavljenom materijalu je sve iskazano, te daje riječ 
Sanji Horvat kako bi dala dodatno obrazloženje.  
  SANJA HORVAT kaže da se sada prvi put, sukladno novom Zakonu o proračunu, 
donosi dokument u ovakvoj formi i s ovakvim sadržajem. Prihodi nisu ostvareni u planiranom iznosu, 
jer nismo dobili sredstva za projekt Kulturnog centra Rovišće, a morali smo ih planirati. Bez obzira na 
to, iskazan je višak prihoda iz 2021. i prethodnih godina u ukupnom iznosu od oko 3.000.000,00 kuna, 
što će biti utrošeno za nove projekte, odnosno za novi dječji vrtić u Predavcu. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Rovišće za 2021. godinu. GODIŠNJI 
IZVJEŠTAJ je donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 3. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluka o usvajanju Izvješća o 
izvršenju programa javnih potreba za 2021. godinu, a njihov je sadržaj izvučen izravno iz Godišnjeg 
izvještaja koji je usvojen pod prethodnom točkom. Zatim je nabrojio Izvješća o izvršenju slijedećih 
programa: Program održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu, Program gradnje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture za 2021. godinu, Program korištenja sredstava naknade za 
zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2021. godinu, Godišnji plan korištenja 
prihoda od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem i promjene namjene poljoprivrednog zemljišta za 
2021. godinu, Program socijalno-zdravstvenih potreba Općine Rovišće za 2021. godinu, Program 
javnih potreba u sportu Općine Rovišće za 2021. godinu i Program javnih potreba u kulturi Općine 
Rovišće za 2021. godinu. Zatim je otvorio raspravu o iznesenom.  
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje sva Izvješća o izvršenju programa javnih potreba za 2021. godinu. ODLUKE o usvajanju 
Izvješća su donesene JEDNOGLASNO, te se prilažu ovome ZAPISNIKU i čine njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 4. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o usvajanju Izvješća o 
izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2021. godinu. Sredstva od šumskog 
doprinosa iskazana su i u Programu održavanja komunalne infrastrukture. Sredstva se namjenski 
troše za nerazvrstane ceste. Zatim je otvorio raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Odluku o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa 
za 2021. godinu. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio.  
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TOČKA 5. 
   
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o izmjenama i dopunama 
Proračuna Općine Rovišće za 2022. godinu. Zatim je dao riječ Sanji Horvat kako bi dala dodatno 
obrazloženje. 
  SANJA HORVAT kaže da je planirani višak prihoda iz prethodnih godina u iznosu od 
oko 3.000.000,00 kn ugrađen u ove izmjene i dopune Proračuna. U dijelu rashoda izmijenjene su ili 
unesene nove stavke koje se odnose na Vatrogasni dom Rovišće, prirodne nepogode, potrošnju 
električne energije, zbrinjavanje otpada, tj. sredstva od Fonda za zaštitu okoliša i energetsku 
učinkovitost i Program ZAŽELI. 
  Općinski načelnik kaže da je stavka za Program ZAŽELI povećana zbog povećanja 
plaća zaposlenih žena, što je bila obveza uvjetovana povećanjem propisane minimalne plaće.  
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Odluku o izmjenama i dopunama Proračuna Općine Rovišće za 2022. godinu. ODLUKA je 
donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
 

TOČKA 6. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o izmjenama i dopunama Programa javnih 
potreba za 2022. godinu, što je povezano s izmjenama i dopunama Proračuna za 2022. godinu 
donesenim pod prethodnom točkom. Radi se o tri programa: Program održavanja komunalne 
infrastrukture za 2022. godinu, Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2022. 
godinu i Program socijalno-zdravstvenih potreba Općine Rovišće za 2022. godinu. Zatim je dao riječ 
Sanji Horvat kako bi dala dodatno obrazloženje. 
  SANJA HORVAT kaže da je pod prethodnom točkom navela stavke koje se mijenjaju, 
a u izmjenama i dopunama tri navedena Programa nalaze se stavke za potrošnju električne energije, 
zbrinjavanje otpada, tj. sredstva od Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost i Program 
ZAŽELI. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
predložio je da se donesu izmjene i dopune Programa javnih potreba za 2022 godinu koji se donose 
uz izmjene i dopune Proračuna za 2022. godinu. Izmjene i dopune PROGRAMA su donesene 
JEDNOGLASNO, te se prilažu ovome ZAPISNIKU i čine njegov sastavni dio.  
 

TOČKA 7. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća daje riječ Ivici Tanjiću, predsjedniku DVD-a Rovišće i 
vijećniku, kako bi pročitao zamolbu za sredstva za pomoć u financiranju izgradnje novog Vatrogasnog 
doma u iznosu od 1.087.021,28 kuna. 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže da su u rebalansu proračuna koji je donesen pod 
točkom 5. dnevnoga reda planirana sredstva za tu namjenu. Općina će svakako pomoći, ali treba nam 
još vremena, jer možda možemo dobiti sa državne razine sredstva za pomoć u provedbi ovoga EU 
projekta. Osim toga, općinskom načelniku treba dati mogućnost da se mi kao općina na neki način 
osiguramo da će DVD Rovišće upravljati domom na primjeren način. Imamo loša iskustva sa DVD-om 
Predavac koji uopće ne surađuje s općinom. Ako općina daje neka sredstva, a u ovom slučaju to nisu 
mala sredstva, mora imati i neku kontrolu nad radom DVD-a. Zatim je dao riječ općinskom načelniku. 
  Općinski načelnik kaže da moramo izvući pouke iz lošeg iskustva s DVD-om Predavac 
i ne dopustiti da se dogodi slično u Rovišću. DVD Rovišće je odradio dobar posao s izgradnjom nove 
zgrade, te čestita Ivici Tanjiću na tome. Činjenica je da DVD Rovišće nema otkud platiti kredit koji je 
podigao za izgradnju doma. Ako općina odobrava sredstva, tražimo da se njime transparentno i 
odgovorno upravlja. Dom mora biti u funkciji vatrogastva, ne smije ga se privatizirati od strane 
pojedinaca. Očekuje strpljenje od DVD-a, jer će uskoro biti sastanak predstavnika Hrvatske zajednice 
općina sa Vladom RH, kada će biti izneseni i ovakvi problemi, jer nismo mi jedina sredina koje se 
susreće sa ovakvim izazovom. Treba sačekati nekoliko dana, u tijeku su razgovori s bankom o 
zatvaranju kredita, ali i o bankomatu u Predavcu. Treba definirati uvjete buduće suradnje s DVD-om 
Rovišće, oko upravljanja imovinom DVD-a. Ističe primjer ugostiteljskog objekta u staroj zgradi DVD-a 
Rovišće, koji je dan u zakup, a u uređenje prostora ulagali su samo zakupnici. Trebamo se držati 
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principa da ne možemo dopustiti pojedincima da ne priznaju i uvažavaju ono što smo postigli. Naš je 
cilj razvijati općinu, te očekuje od vijećnika punu suradnju i sugestije. U ovim uvjetima rata u Ukrajini i 
energetske krize trebamo razmišljati o uštedama, što sa javnom rasvjetom, korištenju solarnih 
kolektora na našim zgradama, jer su nam računi za struju znatno povećani. Kod novog Vatrogasnog 
doma rasvjeta radi cijelu noć, a to košta. 
  Predsjednik Općinskog vijeća kaže da kad nekome nešto daješ, trebaš se i pitati za 
nešto. Općina treba imati utjecaja na odluke udruga koje se financiraju iz proračuna. Predlaže da se 
načelniku ostavi vremena za izvršenje ove doznake sredstava, na ovoj sjednici da se donese Odluka o 
odobravanju sredstava za sufinanciranje provedbe EU projekta.    
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
predložio je da se donese Odluka o odobravanju sredstava za sufinanciranje provedbe EU projekta. 
ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
 

TOČKA 8. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o Izvješću o provedbi Plana gospodarenja 
otpadom Općine Rovišće za 2021. godinu. To izvješće podnosi se svake godine u skladu sa zakonom. 
Izvješće je jasno, pa ako netko ima kakvo pitanje neka ga postavi. Zatim je otvorio raspravu o 
iznesenom.     
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
predložio je da se glasuje o Izvješću o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Rovišće za 
2021. godinu, te donese Zaključak o njegovom prihvaćanju. ZAKLJUČAK je donesen 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 9. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi o Etičkom kodeksu nositelja političkih dužnosti u 
Općini Rovišće, koji je već prije dostavljen vijećnicima na uvid i razmatranje, a bez njegovog 
donošenja. Takav dokument će sve općine i gradovi morati donijeti. Zatim je dao riječ općinskom 
načelniku. 
  Općinski načelnik kaže da se na dužnosnike na svim razinama gleda s povećalom, a 
u smislu odredbi Zakona o sprječavanju sukoba interesa, a ovim dokumentom su obuhvaćeni i 
vijećnici. Ovo je akt koji smo dobili od Hrvatske zajednice općina, pa će vjerojatno svi donijeti isti tekst. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, a kako se nitko nije javio za raspravu, 
predlaže da se donese Etički kodeks nositelja političkih dužnosti u Općini Rovišće. ETIČKI KODEKS je 
donesen JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
   

TOČKA 10. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća predlaže da se osnuje Etički odbor i imenuju njegovi 
članovi, kako je to propisano u Etičkom kodeksu koji je donesen pod prethodnom točkom dnevnoga 
reda. Predlaže da predsjednica bude Danica Brkić Mikolčević, a članovi Anđelina Dominković i  Jozo 
Šukan. Zatim je otvorio raspravu o iznesenom.     
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
predložio je da se donese Odluka o osnivanju Etičkog odbora i imenovanju njegovih članova. 
ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
 

TOČKA 11. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća predlaže da se osnuje Vijeće časti i imenuju njegovi 
članovi, kako je to propisano u Etičkom kodeksu koji je donesen pod točkom 9. dnevnoga reda. 
Predlaže da predsjednica bude Ljiljana Hrkač, a članice Tanja Ratković i  Marija Tomić. Zatim je 
otvorio raspravu o iznesenom.     
  Kako se nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
predložio je da se donese Odluka o osnivanju Vijeća časti i imenovanju njegovih članova. ODLUKA je 
donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
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TOČKA 12. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o Analizi stanja sustava civilne zaštite Općine 
Rovišće za 2021. godinu. To je dokument koji smo, sukladno zakonu, dužni donositi svake godine. 
Daje riječ pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela kako bi dala kratko obrazloženje. 
  Pročelnica kaže da je u 2021. godini sustav civilne zaštite dobro funkcionirao. Vodila 
se briga o provođenju mjera koje je donosio nacionalni Stožer i izvršavale ostale zadaće prema 
nalozima županijskog Stožera. Imenovan je novi općinski Stožer kojemu je načelnik Goran Vinković, 
jer više nema zamjenika načelnika koji je po položaju bio načelnik Stožera. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća predložio je da 
se donese Analiza stanja sustava civilne zaštite Općine Rovišće za 2021. godinu. ANALIZA je 
donesena JEDNOGLASNO te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
 

TOČKA 13. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća čestita svima na ponašanju za Dan Općine. Ponosan je 
na našu sredinu i naše ljude vezano uz dolazak predsjednika RH Zorana Milanovića. Zatim daje riječ 
općinskom načelniku kako bi upoznao vijećnike sa aktualnim događanjima u općini.  
  Općinski načelnik kaže da je dolazak i nazočnost predsjednika RH na Danu Općine 
prošao jako dobro. Dobio je čestitke od ljudi iz cijele Hrvatske. On je legitimno izabrani predsjednik i 
instituciju predsjednika treba poštovati i uvažavati. Bila je to pozitivna reklama za Općinu Rovišće. 
Obilježavanje Dana Općine u nedjelju 1. svibnja bilo je zamišljeno kao druženje i okupljanje naših 
mještana, a sudjelovanje vijećnika na takvim događanjima se očekuje. Poziva vijećnike da daju ideje, 
svatko neka da svoj doprinos u osmišljavanju ovakvih okupljanja. Pohvaljuje Taekwondo klub koji je 
sudjelovao pokaznim vježbama. 
  Zatim izvješćuje vijećnike da će sutra biti sastanak sa predstavnicima Policijske 
postaje Bjelovar, te da će predložiti postavljanje nadzornih kamera na raskrižju zbog prolaska vozila 
„na crveno“. Sutra je sudsko ročište zbog bazne stanice u Predavcu. Kada je postavljen, tadašnji 
načelnik ja za uzvrat dobio jedan mobitel. Hrvatski telekom nam ništa ne plaća za korištenje zemljišta, 
pa to sada pokušavamo ispraviti. Radi smanjenja troškova struje apliciramo za sredstva sa državne 
razine za postavljanje solarnih kolektora. Program ZAŽELI krenut će ponovo, zaposlit će se 10 žena 
koje će pomagati u kući našim starijima. Ljudi su za to jako zainteresirani. Dječji vrtić se dovodi u red, 
povećane su plaće djelatnica, jer su odgajateljice deficitarne. Planiramo i izgradnju Područnog odjela 
u Predavcu. Pred nama su projekti tržnice u Rovišću preko Agencije za plaćanja u poljoprivredi, 
uređenje Laništa i projektiranje stambeno-poslovne zgrade. Zaposlenici Komunalca Rovišće d.o.o. 
imaju puno površina za održavanje i košnju i trebaju nam kvalitetni i dobri radnici. Crkva ne kosi svoje 
površine, što je prijašnji župnik radio, a novi župnik nije kooperativan ni oko našeg prijedloga da se 
napravi kružni tok oko crkve. Projekt aglomeracije 1. je pri kraju, napravit će se i odvojak iznad ciglane 
u sklopu vodovoda u Žabjaku. Aglomeracija 2. je u fazi projektiranja, a obuhvaća i dio odvodnje u 
našoj općini. Kandidirali smo se za javne radove, a u obzir dolazi zapošljavanje samo dvije kategorije 
nezaposlenih – invalidi i roditelji bolesne djece. Bio nam je u posjeti biskup Bjelovarsko-križevačke 
biskupije i najavio susret katoličke mladeži u mjesecu rujnu. Od nas se traži da organiziramo hranu za 
300 do 500 mladih ljudi, sudionika susreta. Pomažemo OPG-u Maciček iz Žabjaka da krene s 
prodajom svojih mliječnih proizvoda u kućici kod autobusnog stajališta u Rovišću. 
  IVICA HRGA komentira rečeno da je našem komunalnom poduzeću teško naći 
kvalitetne radnike. To je problem koji muči i druge poduzetnike. Možda su rješenje Ukrajinci koji su 
dobri radnici. 
  SABINA DŽOLAN MARODOLAC, JASMIN KOMLJENOVIĆ i STJEPAN ŠIMUNOVIĆ 
predlažu lokacije za postavljanje usporivača prometa, jer se na više cesta u općini jako brzo vozi.  
   

  Kako više nije bilo pitanja i prijedloga, predsjednik Općinskog vijeća zaključio je 
sjednicu u 19,20 sati. 

- D o v r š e n o – 
      
 ZAPISNIK VODILA:                  PREDSJEDNIK 
          OPĆINSKOG VIJEĆA 
          
    Danica Brkić Mikolčević, dipl.iur., v.r.                 Luka Markešić, v.r. 


